
BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raadscommissie Algemene Zaken op 
maandag 1 april 2019 (19.30 – 20.24 uur) 

 

Aanwezig:  de heer Waterlander (voorzitter),  
VVD: de heer Tromp 
PvdA: mevrouw Sijtsma, mevrouw Ottens 
CDA: mevrouw Rinkes 

FNP:  de heer De Swart, de heer Eijer 
GL: de heer Van der Honing, mevrouw Rozema 
GBH: - 
D66: mevrouw De Vries 
SP: de heer Van der Veen 
CU: de heer Derks 

HL: de heer Hartsuiker 
 
Verder aanwezig: wethouder de heer Zoetendal, burgemeester Van der Zwan 
 
Commissiegriffier: mevrouw Witzke 
  

Afwezig: de heer Abma (CDA), de heer Van der Ven (GBH), de heer Van der Woude (GBH), de heer 

Stalenburg (PvdA), de heer Steenbergen (SP) 
 
Deze vergadering is te beluisteren en te bekijken via de webcast. 
 
1. Opening 
Voorzitter de heer Waterlander opent de vergadering. 
 

2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt vastgesteld. 
 
3.     Besluitenlijst van de openbare vergadering van 7 maart 2019 
 De besluitenlijst wordt vastgesteld. 
 

4.     Toezeggingen / LTA 

Er zijn geen openstaande vragen. 
 
5. Mededelingen / ingekomen stukken 
Er zijn geen mededelingen of ingekomen stukken.  
 
6. Rondvraag 

De heer Eijer vraagt naar aanleiding van een artikel in de Leeuwarder Courant over een uitspraak van 
de Raad van State over het tuincentrum Bos Tuin en Dier of het college de vervolgstappen kan 
toelichten. Burgemeester Van der Zwan geeft aan dat de Raad van State de rechtbank inderdaad in 
het gelijk heeft gesteld en dat het college zich nog gaat beraden op de vervolgstappen.   
 
7. Thialf ijshockeyhal – feitenrelaas constructie gebouw 
De fracties van CDA, FNP, D66, VVD HL, CU, GL en PvdA stellen in meerdere rondes vragen over het 

feitenrelaas.  
 

Burgemeester Van der Zwan zegt toe voor het zomerreces de financiële consequenties van de sluiting 
van de ijshockeyhal inzichtelijk aan de raad aan te bieden. Hierin wordt meegenomen op welke 
manieren er vergoed kan worden en de relatie tot eerdere subsidiebeschikkingen.  
 

Burgemeester Van der Zwan zegt toe snel te starten met een onderzoek naar en discussie over de 
toekomst van de ijshockeyhal. De genomen maatregelen zijn afdoende voor de komende 5 jaar, dus 
er moet tijdig een beslissing worden genomen over de toekomst.  
 
 
8. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 20:24 uur. 

https://channel.royalcast.com/gemeenteheerenveen/#!/upcoming

